

SI-Odder

Bestyrelsesmøde 24.03.2025 hos Mette

Til stede: Mette, Hanne, Anne J., Anne W., Lene, Annette, Susanne, Jette B.

Referat:

Referat fra bestyrelsesmøde 21.01.2015 godkendtes.

1. Økonomi. Anne W.: Donationskontoen er på ca. 50.000,- Livestreaming giver godt pt, der er gode emner! Tøjfestivalen gik også godt økonomisk. Driftskontoen er på ca. 70.000,- Vi drøftede forskellige forhold omkring vores indsamlingstilladelse. Vores tilladelse virker frem til 23. november. Vi kan med dette tidspunkt få to julemarkeder i et indsamlingsår. Det kan give problemer (indsamlingsbeløbets størrelse). Det er væsentligt, at regnskabet i forbindelse med tilladelsen er korrekt. Vi besluttede, at vi på næste møde skal opstille retningslinjer for disse regnskaber.
2. Tøjfestival. Lene forklarede, at overskuddet blev ca. 12.900,-, nogle udgifter mangler stadig at blive betalt, så resultatet bliver snarere 10.000,-. Tilfredsstillende! Tre donationer var med til at give det gode resultat. Arbejdsgruppen fik gode input og positive udmeldinger fra foredragsholdere og stadeholdere. Tøjbytning fungerede ikke for godt, ændringer må til, cafeen fungerede godt. Tidspunktet (februar) var tilsyneladende godt. Der var en del it-problemer, næste gang: foredragsholdere sender foredraget digitalt i forvejen. Arbejdsgruppen vil gerne gentage festivalen. Hvordan kan udvides? Der er gode ideer i gruppen. Eventuelt professionel hjælp til reklame/facebook. Dato til næste års Tøjfestival kan aftales i løbet af august med gymnasiet. Samarbejdet med gymnasiet fungerede GODT. Det overordnede formål er at sætte fokus på miljø, recycling. Overskud? Bør hensættes til opstart af næste års festival.
3. Hjemmesiden. Extension har forsøgt at lægge en 'lille blå bog' ind, men det er ikke lykkedes. Der er problemer med opdatering. Der er behov for, at vi får defineret, hvad vi vil med/have på hjemmesiden. Hvordan er forbindelsen med SI-Danmarks hjemmeside? Hvordan får vi videregivet oplysninger til den, der administrer? Kan et eller flere af vore medlemmer udføre arbejdet, eller skal der professionel indsats til? Mette vil kontakte Marianne S.-J. -administrator- for drøftelse af disse problemer. Retningslinjer bør drøftes på næste møde.
4. Evaluerings af medlemsmøde 5.3.2025. Godt møde var den umiddelbare vurdering. God stemning, tilpas lange indslag. 12 af vore gæster vil gerne fortsætte kontakt. De inviteres til de næste møder. Der kan eventuelt også laves en 'venneliste' med navne på kvinder, der gerne vil yde en arbejdsindsats ved arrangementer.
5. MTW på hjul. Besøg i Odder 19.08.2025 kl. 12 – 13. Vi skal servere frokost. Anne J. har sat 'noget' i gang, og der vil blive møde i arbejdsgruppe efter påske.

6. Regler ved udmelding, økonomi. Vi blev enige om at følge reglerne: udmelding skal finde sted senest 30.06. med virkning fra 01.01. det følgende år. Der gøres opmærksom på disse forhold ved indmelding og på juni-mødet.
7. Indtjening ved Halvmaraton og DHL. Principper for anvendelsen af midlerne fra arbejdet bør fastlægges i interne retningslinjer for økonomi. Eventuelt et punkt i klubreglementet. Dette for at være klare og tydelige i anvendelsen, OG for at gøre det at skifte kasserer og bestyrelse så smidigt som muligt.
8. Lokalt projekt. 4H har taget initiativ til samarbejde med os, Værdicentralen og andre om et projekt, hvor reparation af hverdagsprodukter og recycling er i fokus. 4H organiserer, Værdicentralen lægger hus til. Vores indsats skal være at forestå hjælp til/undervisning i reparation af tøjprodukter. På maj-mødet vil vi undersøge, om der er medlemmer, som kan medvirke. Lene og Mette deltager i møde med 4H 9.april.
9. Eventuelt. Intet.

Referat: Jette Brinch, Odder 24.03.2025